
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ A MŠ PRUŠÁNKY ze dne 25. 4. 2022 

Přítomni: Mgr. Jarmila Nesvadbová, Petra Čuprová, Lukáš Sasín, Mgr. Jakub Horňák 

                   

Program: 1. Změny v hodnocení a klasifikaci  

                  2. Úpravy školního řádu 

                  3. Informace o provozu rekuperace 

                  4. Diskuze, různé 

  

Ad 1) Ředitel školy Mgr. Jakub Horňák představil současný trend v hodnocení žáků, což je 

formativní hodnocení. V duchu tohoto plánuje v naší škole zavést slovní hodnocení žáků 1. 

třídy v následujícím školním roce. Slovně hodnocení budou pak žáci od 1. do 3. třídy. Školská 

rada tento záměr projednala a schválila.  

Ad 2) Mgr. Jarmila Nesvadbová informovala o probíhajících úpravách školního řádu. Tento 

bude Školské radě předložen ke schválení před začátkem nového školního roku 2022/23. 

V souvislosti s těmito úpravami zazněl i požadavek na projednání bezpečnosti dětí v online 

prostředí a zařazení do školního řádu.   

Ad 3) Ředitel školy Mgr. Horňák seznámil Školskou radu s provozem rekuperačních jednotek 

ve třídách. Stav zatím není ideální i díky špatné komunikaci s dodavatelskou firmou. Hlavní 

výhody rekuperace by se měly projevit v následujících měsících, kdy budou stoupat 

venkovní teploty.  

Ad 4) Pan L. Sasín ocenil činnost přípravné třídy, která byla letos poprvé zřízena v naší škole. 

V dalším školním roce bohužel nebude otevřena pro malý počet dětí s odkladem školní 

docházky. Dále jsme diskutovali o zřízení školního klubu, který by měl být zřízen v příštím 

školním roce. Ze strany školy zazněl i požadavek nového oplocení areálu školy, což bude p. 

Sasín řešit se zastupiteli obce.  

 

  

V Prušánkách dne 25. 4. 2022 

Zapsala Jarmila Nesvadbová  


